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„Quick And Dirty“ (07.05.2021)  

 
During the last summer days of 2020, two dudes - Tobias „Tobster“ Grill (vocals, guitar, lyrics) 
and Frederic L. „Fredneck“ Meuren (drums, layout) - finally started what they‘ve been talking 
about for quite a while: Connected by their love for early Motörhead and Midnight songs and 
fueled by a shitload of fried chicken they formed POISONED SPEED and kicked out the jams, 
motherfuckers. 
Within two days the two dirtbags wrote and recorded their first two no-brainers that are 
featured on „Demo 2020“ (27.09.2020). They‘ve already gave us a clear impression of their 
sound: fast forward high speed rock’n‘roll without any bullshit - a soundtrack for your next bar 
fight. Two more digital EPs followed: „Demo 2020: Pt. II“ (18.10.2020) and „Demo 2021: The 
Third Run“ (21.03.2021). 
Now, they have announced the release of „Quick And Dirty“, a compilation of their first three 
demo EPs including two brandnew and unreleased songs that have been recorded exclusively 
for this release. The first two EPs from 2020 have also been remastered for this occasion. 
The CD version of „Quick And Dirty“ will be released by Ohio based label Morbid And 
Miserable, the cassette tape version via the DIY tape label Unchained Tapes from 
Philadelphia. All digital distribution besides bandcamp will be handled by Barhill Records. 
Mark your calendars: 07.05.2021, because Poisoned Speed with their Low Life High Speed 
Rock‘n‘Roll are coming for you! 
 
 
In den letzten Sommertagen des Jahres 2020 haben zwei Typen - Tobias „Tobster" Grill 
(Gesang, Gitarre, Texte) und Frederic L. „Fredneck“ Meuren (Schlagzeug, Layout) - endlich 
das in Angriff genommen, wovon sie schon eine ganze Weile gesprochen haben: Verbunden 
durch ihre Liebe zu frühen Motörhead- und Midnight-Songs und angeheizt durch eine Ladung 
Griffhähnchen gründeten sie POISONED SPEED und rockten los. 
Innerhalb von zwei Tagen schrieben und nahmen die beiden Drecksäcke ihre ersten beiden 
No-Brainers auf, die auf „Demo 2020“ (27.09.2020) zu hören sind. Diese vermittelten bereits 
einen klaren Eindruck von ihrem Sound: Fast Forward High Speed Rock'n'Roll ohne jeden 
Bullshit - ein Soundtrack für die nächste Kneipenschlägerei. Zwei weitere digitale EPs folgten: 
„Demo 2020: Pt. II“ (18.10.2020) und „Demo 2021: The Third Run“ (21.03.2021). 
Nun haben sie die Veröffentlichung von „Quick And Dirty“ angekündigt, eine 
Zusammenstellung ihrer ersten drei Demo-EPs inklusive zweier brandneuer und 
unveröffentlichter Songs, die exklusiv für diese Veröffentlichung aufgenommen wurden. Die 
ersten beiden EPs aus dem Jahr 2020 wurden zu diesem Anlass neu gemastert. 
Die CD-Version von „Quick And Dirty“ wird über das in Ohio ansässige Label Morbid And 
Miserable erscheinen, die Kassettenversion über das DIY-Tape-Label Unchained Tapes aus 
Philadelphia. Der gesamte digitale Vertrieb (außer Bandcamp!) wird von Barhill Records 
übernommen. 
Markiert Euch den 07.05.2021 im Kalender, denn Poisoned Speed mit ihrem Low Life High 
Speed Rock'n'Roll kommen zu Euch! 
 
 
For fans of Motörhead, Venom, Midnight 

 
Formats: Digital 
Label: Barhill Records 
Catalogue No.: BHR033 
Distribution: Cargo Records 
EAN: 4251423501162 
 
Tracklist: 
1. Fistfights Under Neon Lights 
2. Ale Jammer 
3. Winner 
4. Rebellion Of Human Garbage 
5. Crash And Burn 
6. Poison Queen 
7. Speed Will Succeed 
8. Poisöned Speed 
 
Recorded, produced, mixed and mastered by 
Elias Hörhammer. Layout by Fredneck. 
 
Band: 
Tobias „Tobster“ Grill: vocals, guitar, bass, 
lyrics 
Frederic L. „Fredneck“ Meuren: drums 
 
Fotos: Elias Hörhammer 
 
Presskit: http://barhillrecords.de/press/ 
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https://www.instagram.com/poisonedspeed 
https://poisonedspeed.bandcamp.com/ 
 
Press: 
 
Barhill Records 
info@barhillrecords.de 


